
汽车继电器 磁保持 国产

产品名称 汽车继电器 磁保持 国产

公司名称 瑞安市佳盛汽车电器有限公司

价格 5.00/pcs

规格参数 应用范围:磁保持
品牌:国产
型号:fs01-067

公司地址 浙江瑞安市瑞安市塘下镇北工业区高阳路1-1号

联系电话 86 0577 65353236

产品详情

nissan o.e.m.no 25230-c9970 25230-0b000 4pin 12v 20a

 企业简介

瑞安市丰盛汽车电器厂位于浙南最大的汽车配件生产基地--瑞安韩田工业园区，是一家专业生产各种汽
车继电器，电子闪光器，传感器系列的企业，拥有一支高素质的管理精干队伍，设备先进，具有较强的
产品开发，生产能力，产品销往国内市场并出口欧洲，澳洲，东南亚，及中东等国家和地区，深受国内
外客户的赞誉。

company  brief

 

ruian fengsheng automobile electrical equipment factory lies in the large automobile parts production base south of
zhejiang ruian hantian industrial zone .it specializes in manufactory all kinds of automobile relays,

electronic-flash devices ,sensor series.the company has a batch of excellent employee troop ,advanced equipment and
strong capacity of product development and production.the products have been sold to domesitic market and been
far sold to europe, australia ,southeast asia ,middle -east countries and areas.they have got high praise of domestic and
international client .

 

 



 

 

we insist on the service tenet of regarding man as basic ,regarding technology as forerunner,seeking quality for survival
,good severe international competition market ,hope to improve,develop and create resplendence hand in hand .

本产品的 应用范围为磁保持， 型号是FS01-067， 触点形式为常闭型， 额定电压是其他（V），
触点负载为节能功率， 防护特征是密封式， 直流电阻为5（Ω）， 吸合电流是20（A），
释放电流为20（A）， 触点切换电压是12（V）， 触点切换电流为20（A
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